
Asim Sarajlić 

Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH: „Što je do sada učinilo Vijeće ministara BiH na 

realizaciji zaključaka Zastupničkog doma Parlamentarne skupštine BiH u vezi s 

ostvarivanjem stečenih prava bivših radnika iz Republike Hrvatske s državljanstvom Bosne i 

Hercegovine koji su okupljeni u Udruženju građana otpuštenih radnika iz Hrvatske 

UGORCRO-BiH iz Jelaha, općina Tešanj, i Republičkom udruženju radnika i invalida rada 

izbjeglih iz Republike Hrvatske, a državljani su Bosne i Hercegovine, iz Banje Luke? 

Tražimo detaljnu informaciju o svemu učinjenom u Vijeću ministara BiH, kao i izvješće o 

tome što Vijeće ministara BiH namjerava učiniti u idućem razdoblju kako bi se ostvarila 

prava ovih radnika. 

Nakon odgovora na ovo pitanje i prispijeća informacije, zahtijevamo da se ovo pitanje uvrsti u 

dnevni red sjednice Zastupničkog doma Parlamentarne skupštine BiH kao posebna točka.“ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 


